
Tisztelt polgármester Úr, tisztelt szülők, kollégák, kedves tanulók! 

 

Minden itt megjelentnek nagyon tudunk örülni, de külön köszöntöm az iskolánk 

legkisebbjeit, akik immár elsős tanulókként léptek egyet előre, rengeteg 

érdekes feladat vár rájuk. Tanítónénijeik sokat készültek, hogy tanítványaik jól 

érezzék magukat új környezetükben.  A kicsiknek mondom, hogy a hír igaz, 

amivel szerintem már sokat foglalkoztak az óvodában, itt valóban nem kell 

aludni az ebéd után. Szüleiknek megköszönöm, hogy bennünk bíznak, ránk 

bízták azok fejlesztését, akik számukra a világon a legfontosabbak. 

     Van egy közmondásunk, amely nem is túl hosszú, nem is túl bonyolult, 

mindössze négy szó. Így hangzik: „Ha kútnál vagy igyál! „ Mit jelent ez a 

felszólítás a számunkra? Azt jelenti, ha helyzetben vagyunk, lehetőségünk van 

rá, használjuk azt ki minél jobban az arra a legalkalmasabb időben és térben a 

saját magunk és közösségünk minél kiteljesedettebb épülésére.  Ahogy itt 

állunk, mi mindannyian arra készülünk, hogy diákjainkat tízhónapnyi 

tudománnyal továbblendítsük, tanulónak, pedagógusnak, szülőnek sokkal több 

sikerélményben legyen része, mint kudarcban. Ilyen alkalmakkor mindig 

kihangsúlyozom, diák, szülő, pedagógus, mivel közösek a céljaink, ez így egy 

csapat, összefogva érhetjük el a legnagyobb eredményeket.  

     Az előttünk álló hónapok sikerességéhez optimizmusra ad okot két jelentős 

támogató pillérünk. Az egyik fenntartónk, Somorja városa vezetősége és 

képviselő testülete, akik egyértelműen fontosnak tartják városunk 

oktatásügyét, folyamatosan figyelnek igényeinkre és a lehetőségekhez mérten 

hozzásegítenek minket is a mind jobb körülményeinkhez. A legújabb fejlesztés 

itt nyúlik el az udvarunkon a négysávos futópálya, amely megvalósulásának 

személyesen döntő érdeme van polgármester Úrnak, nagy köszönet érte és 

ahogy mondani szokás, Isten tartsa meg ezt a jó szokásodat!  

     A másik támogató pillérünk az iskolánk mellett működő szülői szövetség, 

melynek a munkája az utóbbi években olyan lendületet kapott, hogy a 

tagdíjakból, pályázati pénzekből és az adók két százalékának a megszerzéséből 

jelentős eredmények valósulhattak meg, redőnyök az ablakokra, 

játszótérfejlesztés, tanulmányi versenyek támogatása, stb. stb. Nagy köszönet 

ezért is. 



     Befejezésül az eddig elmondottakkal azt szerettem volna sugallni, hogy 

ideológiák, érdekek társadalmainkban átmenetileg okozhatnak némi 

bizonytalanságot, de ha az iskolánk falai között összekapjuk magunkat,  

megtaláljuk a támogatóinkat,  a kellő formát és tartalmat, megtettük a 

magunkét. Épp elég feladat ez, el leszünk foglalva vele, ki se látszunk majd 

belőle. 

Mindegyik diákunknak, pedagógustársamnak sikeres jó hangulatú, eredményes 

tanévet kívánok. Hajrá magyarok, hajrá Corvin Mátyás Alapiskola! 

Köszönöm a figyelmet.  

 

 

   

 


